
MR De Vlieger 

 

Notulen MR vergadering 25 mei 2016 

 

Aanwezig: mevr. van Rijn, dhr. van der Velden, dhr. Keijzers, dhr. van Dijk, mevr Pyc. mevr. van 

Dolderen en mevr. Louwes 

Afwezig:mevr. Slats 

Adviserend: mevr. van der Wal (directeur-bestuurder) 

 

Voor volgend jaar hebben we een vacature voor de oudergeleding. Het voorzitterschap is volgend 

jaar vacant door het vertrek eind van het schooljaar van dhr. van der Velden. Volgende vergadering 

agenderen. 

 

1 Notulen MR vergadering 19 april 2016 

Ad 6. Opmerkingen ouders: 

Eerste zin wordt aangevuld met:.. voor de social media-avond 

Ad 7. Mededelingen directeur-bestuurder 

Mevr. Van der Wal heeft overleg gehad met omringende scholen om met de wethouder in gesprek te 

gaan. 

Ad 7 Mevr. Van der Wal informeert wordt: Mevr. van der Wal heeft overleg gehad met de MR. In 

verband met de interne verhuizing en de nog beschikbare marge-uren krijgen de kinderen vrijdag 8 

juli vrij. 

 

2 Formatie/inzet expertise 

Mevr. van der Wal geeft uitleg bij het visiestuk over de inzet van de expertise. Een stuk van de 

expertise wordt weggeschreven bij de nieuwe observatiegroep. Het is belangrijk om expertise van 

De Vlieger in het veld uit te zetten - daar is ook duidelijk vraag naar - maar aan de andere kant moet 

ook gekeken worden naar het risico van een te groot aantal leerkrachten in de expertise.  

Mevr. Van der Wal geeft aan dat er qua formatie nog een aantal onduidelijkheden zijn  m.b.t 

mutaties, tijdelijke contracten en hoe ondersteuning ingezet gaat worden voor volgend jaar. Zij zal 

de volgende vergadering meer duidelijkheid geven. 

 

 

3 Jaarrooster 

De oudergeleding van de MR verzoekt om de vrijdag voor kerst vrij te geven. Dit i.v.m dat kerst 

bijna direct volgt op de laatste schooldag. De MR verzoekt om de roostervrije week van de 

lentevakantie te verplaatsen naar midden juni. De lerarengeleding geeft aan dat de tijd van de 

meivakantie tot aan het schooljaar lang is en dit te merken is aan het gedrag van de kinderen. Mevr 

van der Wal geeft aan serieus naar het voorstel te kijken en de optie van vrijdag vrij voor de kerst 

mee te nemen. De MR van de Vlieger geeft mevr. van der Wal fiat om zelf een beslissing te nemen 

omtrent bovenstaande. Juffen- en meestersdag wordt verplaatst naar een woensdag. 

 

 

5 Opmerkingen/info ouders 

Mevr. van Rijn geeft aan dat er kinderen voor schooltijd niet onmiddellijk naar huis het plein toe 

gaan en ophopen. Richtlijnen worden weer aangescherpt. Het valt mevr. van Rijn op dat ondanks 

het verbod van de ´wheelies´ er toch kinderen zijn die er mee op school komen. Mevr van der Wal 

zal het meenemen in het teamtime/overleg. 

 

6 Evaluatie informatie-avond sociale media ouders 

De MR vond de informatie-avond zeer interessant en heel informatief. Jammer dat de opkomst 



tegenviel. Mevr van Dolderen geeft aan dat ze vooraf nog op het schoolplein ouders heeft 

aangesproken. Dhr. van Dijk meldt dat dit juist het thema zou moeten zijn dat ouders aan zou 

moeten spreken zeker omdat dit regelmatig speelt bij kinderen op social media onderling. Mevr 

Louwes bedankt de oudergeleding voor het initiatief om deze avond te organiseren. Dhr. van Dijk 

denkt dat deze avonden beter bezocht zouden worden net na het geven van social-media lessen in de 

bovenbouwklassen. 

 

8 Huisvesting Ballonpad 

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen. Mevr. Van der Wal is in overleg met Gemeentelijke Onderwijs 

Huisvesting en Gemeentelijk Vastgoed. Zij heeft een visiestuk waarin een programma van eisen 

staan. De MR geeft aan graag te willen ondersteunen. Mevr. Van der Wal merkt op dat zij hier in een 

later stadium gebruik van wil maken. 

 

9 Mededelingen directeur 

De werkgroep schoolplein geeft op 8 juni een presentatie aan het team. Daarna wordt dit gedeeld 

met de MR. Bij de plannen is er ook een begroting gemaakt. In de planning wordt nu ruimte 

vrijgemaakt om fondsen aan te schrijven. Voor de school komt een plein voor de jongste kinderen. 

Volgend jaar wordt een begin gemaakt met  `Schouder-com`. Mevr Tuit regelt dit. 

 

10. Rondvraag 

De oudergeleding geeft aan dat op het basisonderwijs kinderen/ouders al in groep 7 vroegstaand 

worden geïnformeerd over het vervolgonderwijs. Dhr. Keijzers meldt dat het gebruikelijk was dat 

het Wellantcollege in Oegstgeest bezocht werd met groep 7. Vorig jaar is dit niet gebeurd. Dhr. 

Keijzers gaat de school bellen voor een rondleiding. 

 

 


